

Title (en)  
Container assembly

Title (de)  
Behälteranordnung

Title (fr)  
Agencement de récipient

Publication  
**EP 1018473 A1 20000712 (DE)**

Application  
**EP 99121842 A 19991104**

Priority  
DE 19900361 A 19990107

Abstract (en)

The upper outside surface (8) of a second main container part (5) facing away from the first main container part (4) defines a smaller assembly surface (9,9') for an additional container (3). The assembly surface (9) is arranged so that at least a first partial section (17) of its outline is formed by a part of the outline of the upper outside surface of the second container part whilst at least a second partial section (18) of its outline runs beyond the upper outside surface. First connectors (22) spread out along the outline of the assembly surface ensure that outer first connectors (22) associated with the first outline section (17) lie outside of the outline of the upper outside surface and at least inner first connectors associated with the second partial section lie inside the outline of the upper outside surface.

Abstract (de)

Es wird eine Behälteranordnung (1) vorgeschlagen, die einen koffenartigen Hauptbehälter (2) aufweist, auf dessen obere Außenfläche (8) ein kleinerer Zusatzbehälter (3) aufsetzbar ist. Die dabei vom Zusatzbehälter (3) belegte Montagefläche (9) des Hauptbehälters (2) ist so plaziert, daß erste Teilabschnitte (17, 17', 17'') ihres Umrisses mit dem Umriß der oberen Außenfläche (8) zusammenfallen und wenigstens ein zweiter Teilabschnitt (18) der Montagefläche (9) über die obere Außenfläche (8) hinweg verläuft. Zur Kopplung sind entlang des Umrisses der Montagefläche (9) verteilt angeordnete Verbindungsmittel punktuell verteilt, wobei am Hauptbehälter (2) erste Verbindungsmittel vorgesehen sind, die sich teils am Rand des Hauptbehälters (2) und teils in der oberen Außenfläche (8) befinden. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 21/02; B25H 3/02**

IPC 8 full level  
**B25H 3/02** (2006.01); **B65D 21/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B25H 3/022** (2013.01); **B65D 21/0223** (2013.01); **B65D 21/0235** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3211413 C2 19860109
- EP 0555533 B1 19940810 - FESTO KG [DE]
- US 4122925 A 19781031 - SCHULTHEISS UDO F

Citation (search report)

- [A] DE 4201264 A1 19930722 - FESTO KG [DE]
- [A] DE 29805365 U1 19980625 - SCHMIDT RONALD [DE]
- [A] DE 1586868 A1 19701022 - WESTFORM PLASTIKWERKE GMBH

Cited by  
WO2017028845A1; US10750833B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 1018473 A1 20000712; EP 1018473 B1 20030102**; AT E230371 T1 20030115; DE 19900361 A1 20000720; DE 19900361 C2 20030410;  
DE 59903907 D1 20030206

DOCDB simple family (application)

**EP 99121842 A 19991104**; AT 99121842 T 19991104; DE 19900361 A 19990107; DE 59903907 T 19991104